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moj o Mazowieckie PROTOKOL Nr 38
z posiedzenia Komisji Rewizyjnej,

. : ,
ktore odbylo si~ w dniu 16 stycznia 2013 roku.

o godzinie 1600 posiedzenie Komisji otworzyl i przywital wszystkich zebranych
Przewodniczacy Michal Jaroch. Po stwierdzeniu quorum (lista obecnosci stanowi zalacznik nr
1 protokolu;) odczytal proponowany porzadek obrad:

1.
2.
3.
4.
5.

6.

CJ 7.
8.

9.

Otwarcie posiedzenia.
Przedstawienie porzadku obrad.
Przyjecie wniosk6w w sprawie zmian porzadku obrad.
Analiza Budzetu na rok 2013.
Analiza skarg (Pani Alicji Piekart, Pani Marzeny Szarek, Pana Olgierda
Generowicza).
Realizacja uchwaly 0 utrzymaniu czystosci i porzadku w gminie Marki w roku 2011
- analiza i ocena. (sprawozdanie z prac komisji).
Propozycje do planu pracy komisji na 2013 rok - pracowanie.
Sprawy rozne,

Zamkniecie posiedzenia.

Pkt. 3. Przvjecie wnioskow w sprawie zmian porzadku obrad.

Burmistrz Janusz Werczynski poinformowal , iz przygotowywana jest wystapienie dot.
poprawek budzetu na 2013 rok , jednakze zanim zostanie one przedstawione Radzie Miasta
Marki, to zdaniem Burmistrza powinna sie na ich temat wypowiedziec "reprezentatywna"
grupa m.in. przewodniczacy klub6w radnych, czy sa to poprawki, kt6re wychodza naprzeciw
oczekiwaniom.

Radny Radoslaw Dec zwrocil sie do Burmistrza Janusza Werczynskiego z apelem 0 nie
proponowanie wykreslania z budzetu na 2013 rok budowy chodnika przy ul. Grunwaldzkiej
wMarkach.

Radny Radoslaw Dec poinforrnowal, iz wkr6tce przekaze Burmistrzowi pismo wraz
CJ z podpisami mieszkancow, kt6rzy zwracaja sie z prosba 0 utrzymanie w budzecie miasta

Marki na 2013 rok zadania pt. budowa chodnika przy ul. Grunwaldzkiej w Markach.

Przewodniczacy Komisji zlozyl wniosek dot. zdjecia pkt. 4 z porzadku obrad.

Glosowanie:
za-4
przeciw- 0
wstrzyrnalo sie - 0

Wniosek zostal przyjety.

Radny Radoslaw Dec zlozyl wniosek aby obecny pkt. 5 porzadku obrad Analiza skarg (Pani
Alicji Piekart, Pani Marzeny Szarek, Pana Olgierda Generowicza), byl to pkt. 4, natomiast
obecny pkt. 4 Realizacja uchwaly 0 utrzymaniu czystosci i porzadku w gminie Marki w roku
2011 - analiza i ocena. (sprawozdanie z prac komisji) byl to pkt. 5.
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Przewodniczacy Komisji zarzadzil glosowanie w sprawie wniosku radnego Radoslawa Deca.

Glosowanie:
za-4
przeciw- 0
wstrzymalo sie - 0

Wniosek zostal przyjety,

Pkt. 4. Analiza skarg (Pani Alicji Piekart, Pani Marzeny Szarek, Pana Olgierda
Generowicza).

Radny Radoslaw Dec przedstawil projekt uchwaly w sprawie rozpatrzenia skargi na
dzialalnosc Bunnistrza Miasta Marki.

Projekt uchwaly w sprawie rozpatrzenia skargi Pani Alicji Piekart na dzialalnosc Burmistrza
Miasta Marki stanowi zalacznik ill" 2.

Dyskusji nie podjeto.

Przewodniczacy Komisji zarzadzil glosowanie w sprawie wydania opinii 0 projekcie uchwaly
w sprawie skargi Pani Alicji Piekart na dzialalnosc Bunnistrza Miasta Marki.

Glosowanie:
za-4
przeciw- 0
wstrzymalo sie - 0

Projekt uchwaly otrzyrnal pozytywna opinie.

Pkt. 5. Realizacja uchwaly 0 utrzymaniu czystosci i porzgdku w gminie Marki w roku
2011- analiza i ocena. (sprawozdanie z prac komisji).

o Radny Pawel Pniewski przedstawil uwagi do regulaminu utrzymania czystosci i porzadku na
terenie miasta Marki.

Dyskusji nie podjeto.

Przewodniczacy komisji Michal Jaroch poinformowal, iz sprawozdanie z prac komisji dot.
realizacji uchwaly 0 utrzymaniu czystosci i porzadku w gminie Marki przygotowane i
przedstawione zostanie na kolejnym posiedzeniu komisji.

Pkt. 6. Propozycje do planu pracy komisji na 2013 rok - pracowanie.

Przewodniczacy Komisji przedstawil projekt uchwaly w sprawie zatwierdzenia planu pracy
Komisji Rewizyjnej na 2013 rok. Zalacznik ill" 3.

Radny Pawel Pniewski zglosil propozycje zmiany do projektu planu pracy komisji na 2013
rok w pkt. 3 zalacznika do projektu uchwaly, kt6ry brzmial by nastepujaco; Opiniowanie
skarg i wniosk6w mieszkaricow miasta zwiazanych z przedmiotem dzialania komisji.
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Przewodniczacy Komisji zarzadzil glosowanie w sprawie wydania opinii dot. projektu
uchwaly w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2013 rok.

Glosowanie:
za-4
przeciw- 0
wstrzymalo sie - 0

Projekt uchwaly otrzymal pozytywna opinie.

Pkt. 7. Sprawy r6zne.

Przewodniczacy Komisji zwr6cil sie do Burmistrza Janusza Werczynskiego z prosba
o przekazanie propozycji zmian do budzetu przygotowanych po spotkaniu
z przewodniczacyrni klub6w radnych.

Dalszej dyskusji nie podjeto.

Pkt. 8. Zamkniecie posiedzenia.

o godzinie 1730 Przewodniczacy Michal Jaroch zamknal Posiedzenie Komisji Rewizyjnej.

o

Protokolowala
Anna Broma
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